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Protokół nr 32/08 
posiedzenia Komisji Finansowo-BudŜetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

w dniu 15 grudnia 2008 roku w Urzędzie Miejskim w Suwałkach,  
ul. Mickiewicza 1,  pokój nr 146, w godz. od  1530 do 1600. 

Obecni członkowie Komisji: 

1. Zdzisław Siemaszko – przewodniczący,  
2. Mieczysława Gajewska,   
3. Zdzisław Koncewicz, 
4. Ryszard Perkowski, 
5. Ewa Sidorek,      
6. Mieczysław Urbanowicz,    
7. Andrzej Turowski, 
8. Tadeusz Zamaro – wiceprzewodniczący, 

w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Czesław Renkiewicz – zastępca prezydenta, 
2. Wiesław Stelmach – skarbnik miasta, 
3. Andrzej Kordowski – nacz. Wydz. GR, 
4. Dariusz Przybysz – nacz. Wydz. OSGK. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Do protokołu nr 31/08 posiedzenia Komisji z dnia 4 grudnia 2008 roku nie 
wniesiono uwag, wobec czego protokół został przyjęty przez Komisję. 
          
Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Siemaszko – powitał zebranych i 
przedstawił porządek posiedzenia. Radni nie zgłosili uwag i przyjęli następujący 
porządek: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie 
nieruchomości z bonifikatą. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Prezydentowi 
Miasta Suwałk uprawnień do ustalania opłat za korzystanie z szaletów 
publicznych na terenie Miasta Suwałki. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 
2008 rok. 

4. Wolne wnioski. 
 
Ad pkt. 1 – projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie 
nieruchomości z bonifikatą – stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Czesław Renkiewicz poinformował, Ŝe pojawiły się nowe okoliczności 
dotyczące Ligi Obrony Kraju. Okazuje się, Ŝe w 2002 roku LOK sprzedał 
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nieruchomość za 380 tys. zł. Obecnie podmiot wystąpił o przekazanie budynku 
z działką na zorganizowanie i prowadzenie działalności statutowej. Wprawdzie 
budynek jest zdewastowany i wymaga gruntownego remontu, a ustawa daje 
moŜliwość sprzedaŜy z bonifikatą, ale budzi wątpliwości fakt, Ŝe LOK sprzedał 
nieruchomość, gdzie była prowadzona działalność.  
Stąd wniosek i prośba, aby radni zastanowili się nad tym czy przekazać 
nieruchomość na proponowanych warunkach, czy podwyŜszyć kwotę, 
ewentualnie co moŜna zrobić z nieruchomością, na jaki cel przeznaczyć. 
 
Zdzisław Siemaszko wyraził pogląd, Ŝe nie naleŜy obecnie podejmować decyzji 
o przekazaniu nieruchomości, moŜna zaproponować bonifikatę nie większą niŜ 
70 %, a jeŜeli LOK nie przyjmie warunków, wówczas wystawić nieruchomość 
do sprzedaŜy na wolnym rynku. 
 
Czesław Renkiewicz uzupełnił, Ŝe aktualny plan zagospodarowania 
przestrzennego wprowadza pewne ograniczenia dotyczące przeznaczenia 
omawianego terenu. Zgodnie z planem moŜna realizować inwestycje związane z 
oświatą, wychowaniem i sportem. Nieruchomość była juŜ wystawiana na 
przetarg i nie znalazła nabywcy. 
 
Głosowanie nad wnioskiem, aby nie przekazywać obecnie nieruchomości Lidze 
Obrony Kraju: 
za - 8 radnych /jednomyślnie/ komisja uznała, Ŝe naleŜy wstrzymać się z 
przekazaniem nieruchomości Lidze Obrony Kraju. 
 
Ad pkt. 2 – projekt uchwały w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta 
Suwałk uprawnień do ustalania opłat za korzystanie z szaletów publicznych na 
terenie Miasta Suwałki – stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Czesław Renkiewicz podał, Ŝe zgodnie z zapisem umieszczonym w akcie 
notarialnym właściciel budynku przy ul. Noniewicza przygotuje szalet 
publiczny. Właściciel chce wykonać zobowiązanie – stąd trzeba przygotować i 
podjąć uchwałę o ustaleniu opłat. Zadanie planuje się powierzyć do 
prowadzenia Zakładowi Usług Komunalnych. 
 
Radni wyrazili zainteresowanie – czy rzeczywiście w gestii Prezydenta Miasta 
leŜy ustalanie cen za korzystanie z szaletów publicznych, moŜe tym 
zagadnieniem powinna zająć się jednostka miejska. 
 
Eugeniusz Przybysz stwierdził, Ŝe stanowisko radcy prawnego było 
jednoznaczne: uprawnienia do ustalania cen ma Prezydent Miasta. 
 
Czesław Renkiewicz uznał, Ŝe zagadnienie moŜna ponownie przedyskutować z 
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radcą prawnym. Zaproponował wycofanie projektu uchwały do czasu uzyskania 
wiąŜącej opinii prawnika i wyjaśnienia wątpliwości. 
 
Ad pkt. 3 – projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2008 rok – 
stanowi załącznik nr 4  do protokołu. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały i w głosowaniu: 
za   - 7 radnych, 
przeciw  - 0, 
wstrzymał się - 1 radny, 
Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 
sprawie zmian w budŜecie miasta na 2008 rok – opinia stanowi załącznik nr 5 
do protokołu. 
 
Ad pkt. 4 – wolne wnioski. 
 
Zdzisław Siemaszko – w związku z koniecznością opracowania planu pracy 
komisji na 2009 rok – poprosił o zgłaszanie tematów, które zainteresowani 
uwaŜają, Ŝe powinny być omówione podczas posiedzeń komisji w przyszłym 
roku. 
 
Protokołowała:               Przewodniczący 

                Komisji  Finansowo-BudŜetowej   
Anna Prusinowska  
podinspektor BRM           

                       Zdzisław  Siemaszko  
 


